

#115

與智利海關及秘魯海關推進AEO互認安排

Advancing the AEO Mutual Recognition Arrangement with the Chilean and Peruvian Customs









貿易關係及公共傳訊科高級參事李志銘分別於今年10月15日至18日及20至23日率領代表團前往智利聖地亞哥及秘魯利馬,與智利海關及秘魯海關稅務總局進行聯合認證工作,積極開拓南美地區AEO互認安排網絡。

在訪問期間,香港海關團隊分別與當地AEO團隊就互認安排的進程進行了深入討論,並訪問了當地AEO企業進行聯合認證工作,以確保兩地的AEO認證標準與香港的相符。

Mr. Simon Lee, Senior Staff Officer of Office of Trade Relations and Public Communication of Hong Kong Customs led a delegation to Santiago, Chile (15-18 October 2025) and Lima, Peru (20-23 October 2025) to conduct Joint Validation Visits (JVVs) with Chilean Customs and the National Superintendency of Customs and Tax Administration (SUNAT) of Peru respectively, continuing to actively expand the AEO MRA network to South America.

During the visits, Hong Kong AEO delegation held in-depth discussions with the AEO teams of Chile and Peru on the work plan towards the conclusion of the mutual recognition arrangements respectively. JVVs were also conducted at the AEO companies in Chile and Peru to ensure the accreditation standards of both sides are compatible with Hong Kong.

